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KOMISJA ROZWOJU GOSPODARCZEGO 

I INFRASTRUKTURY PRZESTRZENNEJ  

W KADENCJI 2014-2018 

 

Protokół Nr 12/15 

z posiedzenia Komisji, które odbyło się 23 listopada 2015 r.  

w Starostwie Powiatowym  w Zgierzu 

 

 

W posiedzeniu udział wzięło 8 członków Komisji oraz osoby spoza jej składu.  

Lista obecności członków Komisji oraz gości stanowi załącznik nr 1 i 2 do protokołu. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Zaopiniowanie projektu budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2016. 

3. Zaopiniowanie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zgierskiego. 

4. Przyjecie sprawozdania z działalności Komisji za rok 2015. 

5. Opracowanie planu pracy Komisji na 2016 r. 

6. Zaopiniowanie materiałów zgłoszonych na XIII sesję Rady Powiatu Zgierskiego. 

7. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 1 
Przewodniczący Komisji Włodzimierz Pietruszewski otworzył 12 posiedzenie Komisji  

i przedstawił  porządek posiedzenia.  
 

Radny Grzegorz Kuna złożył wniosek o zdjęcie pkt. 2 i 3z porządku obrad. Radny ma pytania 

i wątpliwości dotyczące zarówno planu dochodowego jak i wydatkowego. Chciałby, aby 

tematom tym było poświęcone osobne posiedzenie Komisji.  

 

Komisja przy 6 głosach za i 2 wstrzymujących przyjęła wniosek. 

 

Starosta Zgierski Bogdan Jarota poinformował, że Zarząd Powiatu po zapoznaniu się  

z opiniami i wnioskami poszczególnych Komisji w terminie do 12 grudnia br. może 

wprowadzać autopoprawki do projektu budżetu. W związku z tym, że z porządku został 

zdjęty punkt dotyczący zaopiniowania  projektu budżetu to poprosił, aby posiedzenie Komisji 

odbyło się przed w/w terminem.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że Komisja opiniuje projekt budżet w zakresie 

działania Komisji. Nie w zakresie całego budżetu.  

 

Radny Grzegorz Kuna poinformował, że Przewodniczący Komisji nie może powstrzymywać 

go od zadawania pytań dotyczących innych elementów budżetu. Mamy czas do 12 grudnia. 

Dziś jest dopiero 24 listopada. Zatem nie rozumie tego pośpiechu. 

 

Przewodniczący zaproponował posiedzenie Komisji w dniu 30 listopada br. o godz. 8.
00. 

 

Komisja wyraziła zgodę na w/w termin. 

 
 
Komisja jednogłośnie przyjęła proponowany porządek posiedzenia po zmianach. 
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Ad. 2 

Komisja jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji za rok 2015, który 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad. 3 

Komisja jednogłośnie przyjęła plan pracy Komisji na rok 2016, który stanowi załącznik nr 4 

do protokołu. 

 

Ad. 4  

Sprawozdanie z realizacji zadań powiatu powierzonych w drodze uchwał innym 

podmiotom. 

Starosta Zgierski przedstawił w/w sprawozdanie. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie sprawozdanie w zakresie dotyczącym Komisji. 
 

Ad. 5 

Komisja; 

1) przy 7 głosach za i 1wstrzymującym przyjęła protokół Nr 10/15, 

2)  jednogłośnie przyjęła protokół  Nr 11/15. 

 

Ad. 6 

Radny Michał Pieruń nie zgodził się z Radnym Grzegorzem Kuną, aby dyskutować na tej 

Komisji na wszystkie tematy dotyczące projektu budżetu. Uważa, że po to są poszczególne 

Komisje, żeby omówiły go każda w swoim  zakresie. Trudno, żeby na tej Komisji zadawać 

pytania o  oświacie. 

 

Radny Grzegorz Kuna odpowiedział, że ma takie prawo i będzie zadawał pytania. 

 

Radny Witold Kosmowski zapytał, na jakim etapie jest likwidacja Powiatowej Spółki 

Infrastrukturalnej. 

 

Starosta Zgierski odpowiedział, że do końca roku będzie zlikwidowana.  

 

Radny Dominik Gabrysiak podziękował, że jego wniosek o nową kuchnię w Zespole Szkół 

Specjalnych w Ozorkowie został pozytywnie rozpatrzony. Następnie odniósł się do 

odpowiedzi jaką otrzymał na interpelację, a konkretnie dwie odpowiedzi na jedną 

interpelację. Sygnatura pisma jest ta sama, a treść jest różna. Nasuwa mu się pytanie, ile 

takich pism jest w obiegu. 

 

Starosta Zgierski poinformował, że wniosek na kuchnię złożyła wcześniej dyrektor ZSS  

w Ozorkowie. W związku z nowymi wymaganiami jakie stawia się do żywności, która jest 

podawana dzieciom w szkole konieczne jest zastosowanie nowej technologii obróbki cieplnej 

bez użycia tłuszczy i do tego potrzebne są nowe urządzenia. Zarząd doszedł do wniosku, że 

wyposaży wszystkie szkoły specjalne w takie urządzenia. Będzie to zamówienie zbiorowe co 

umożliwi uzyskanie lepszych cen. Natomiast jeśli chodzi o odpowiedź na interpelację to 

nastąpiło to poprzez niedopatrzenie. W pierwszej wersji została podpisana odpowiedź, która 

była odpowiedzią nieprawidłową. Z tego względu, że jeden z domów pomocy społecznej źle 

obliczył zarobki swoich pracowników. Kiedy zorientował się, że  taki błąd wystąpił 

odpowiedź została już radnemu przesłana. W związku z tym podpisał kolejną odpowiedź, tym 

razem prawidłową i ponowie przesłał ją radnemu.  

 

Radny Piotr Szewczyk powrócił do tematu złego stanu wykładziny na korytarzu w Liceum 

Ogólnokształcącym im. Mikołaja Kopernika w Aleksandrowie Łódzkim. Poinformował, że 
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dyrektor placówki dysponuje płytkami. Uważa, że można byłoby to zrobić w ferie. Nie ma 

tych płytek dużo. Nie są to duże koszty. Poprosił o zrealizowanie tego zadania, gdyż stanowi 

to zagrożenie dla bezpieczeństwa uczniów.  

 

Starosta Zgierski odpowiedział, że nie przypomina sobie, żeby dyrektor  placówki 

występowała o jakiekolwiek środki na to zadanie. Skoro dyrektor nie występuje do Zarządu to 

znaczy, że takie środki posiada.  

 

Radny Piotr Szewczyk odpowiedział, że nie robi tego bo nie ma środków. 

 

Starosta Zgierski oznajmił, że wystąpi do dyrektora z zapytaniem w tej sprawie. 

 

Radny Zbigniew Antczak zapytał, czy jest już  projekt organizacji ruchu na ul. Kasprowicza 

w Zgierzu w związku z położeniem tam ronda.  

 

Zastępca Naczelnika Wydziału Drogownictwa Starostwa Powiatowego w Zgierzu Monika 

Stodulska odpowiedziała, że tak. Poinformowany jest o tym zarządzający ruchem i policja. 

Jest podpisana umowa z wykonawcą, który będzie montował rondo. Także w przeciągu 

tygodnia, dwóch powinno się pojawić.  

 

Radny Witold Kosmowski zapytał, czy zakończona jest już inwestycja w Bratoszewicach na 

skrzyżowaniu drogi krajowej i drogi powiatowej ul. Kolejowej. 

 

Starosta Zgierski odpowiedział, że podpisana jest już umowa. Wykonawca jest wprowadzony 

na budowę. Obecnie trwa uzgodnienie z Generalną Dyrekcją  Dróg Krajowych i Autostrad 

oddział w Łodzi organizacji ruchu na czas prowadzonych robót. Mamy zapewnienie, że  

w momencie uzgodnienia tej organizacji wykonawca będzie mógł wchodzić na robotę. 

 

Radny Witold Kosmowski zapytał, kiedy planowany jest termin zakończenia. 

 

Zastępca Naczelnika odpowiedziała, że 20 dni od dnia przekazania terenu. 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Komisji dokonał zamknięcia 12 posiedzenia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała      


